



## မိဘ/ အုပ်ထိန်းသူများအတွက် အမေးများသော မေးခွန်းများ

လင့်ခ်များနှင့် မှီငြမ်းစရာများကို ဤစာရွက်စာတမ်း၏ နောက်ဆုံးစာမျက်နှာတွင် ဖော်ပြထားပါသည်။

### အထွေထွေ ပရိုဂရမ်ဆိုင်ရာ မေးခွန်းများ

#### Indiana SUN Bucks ဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

Indiana SUN Bucks ဟုအမည်ပေးထားသော နွေရာသီ EBT ပရိုဂရမ်သည် နွေရာသီအတွင်း အစားအစာများ ဝယ်ယူရန်အတွက် ကျောင်းနေအရွယ် ကလေးများရှိသော အိမ်ထောင်စုများအား ငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးသော အမြဲတမ်း ပရိုဂရမ်အသစ်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ အိမ်ထောင်စုများသည် သတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီသော ကလေးတစ်ဦးစီအတွက် နွေလများအတွင်း အသုံးပြုရန် \$120 ကို လက်ခံရရှိပါမည်။ ကလေးများသည် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသော ကျောင်းများတွင် အခမဲ့ သို့မဟုတ် နှုန်းထားလျှော့ အစားအသောက်များရရှိရန်အတွက် အကျိုးဝင်ရမည်ဖြစ်ကာ နှစ်စဉ်အကျိုးဝင်မှုကို အတည်ပြုပေးရမည်။

#### SUN Bucks ကို မည်သို့ငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးထားသနည်း။

SUN Bucks ကို Indiana ပြည်နယ်နှင့် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန (USDA) က ငွေကြေးထောက်ပံ့ပေးထားသည်။

#### SUN Bucks အတွက် မည်သူတို့ သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသနည်း။

ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးများသည် အောက်ပါအခြေအနေများနှင့် ကိုက်ညီမှုရှိပါက Indiana SUN Bucks အတွက် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသည်-

- အိမ်ထောင်စုသည် SNAP၊ TANF သို့မဟုတ် ဝင်ငွေအခြေပြု Medicaid တွင် ပါဝင်ထားပြီးဖြစ်ပါက သို့မဟုတ်
- ကျောင်းသားအား ပြည်နယ်၏ အုပ်ထိန်းခံကလေး (မွေးစားကလေး)၊ အိမ်ရာမဲ့ သို့မဟုတ် ရွှေ့ပြောင်းအခြေချသူအဖြစ် သတ်မှတ်ထားပါက သို့မဟုတ်
- ကျောင်းသားသည် နိုင်ငံတော်၏ ကျောင်းနေလယ်စာ ပရိုဂရမ် (NSLP) ပံ့ပိုးပေးသောကျောင်းတွင် တက်ရောက်ပြီး အိမ်ထောင်စုဝင်ငွေသည် အခမဲ့ သို့မဟုတ် နှုန်းထားလျှော့ ကျောင်းအစားအစာများရရှိရန်အတွက် သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီပါက။

#### ကျောင်းနေအရွယ်ကလေးကို မည်ကဲ့သို့အမိမြွယ်ဖွင့်ဆိုမည်နည်း။

Indiana တွင် အသက်ခုနစ်နှစ်မှ 18 နှစ်အထိ ကလေးများသည် မဖြစ်မနေ ကျောင်းတက်ရန် လိုအပ်သောကြောင့် ထိုအသက်အပိုင်းအခြားကို “ကျောင်းနေအရွယ်” ဟု မှတ်ယူသည်။ 2024 SUN Bucks အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် သတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီစေရန် ကျောင်းသားများသည် ဩဂုတ်လ 16 ရက်၊ သောကြာနေ့တွင် အသက် ခုနစ်နှစ်ပြည့်ပြီး ဖြစ်ရမည် သို့မဟုတ် မေလ 22 ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့တွင်ဖြစ်စေ၊ ယင်းမတိုင်မီဖြစ်စေ အသက် 18 နှစ် ပြည့်ရမည်။ ဤအသက်အပိုင်းအခြားအောက် ငယ်ပြီး သို့မဟုတ် ယင်းထက်ကြီးပြီး NSLP ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော သူငယ်တန်းမှ 12 တန်းအထိ ကျောင်းတွင် အပ်နှံထားသည့် ကလေးများသည်လည်း အခမဲ့ သို့မဟုတ် နှုန်းထားလျှော့ အစားအသောက်များ ရရှိရန်အတွက် ၎င်းတို့အား ခွင့်ပြုထားသရွေ့ သတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီနိုင်ပါသည်။

#### ကျွန်ုပ်၏ ကလေးကို အိမ်မှာပဲ စာသင်ပေးပါသည်၊ SUN Bucks ကို ကျွန်ုပ်တို့ ရရှိနိုင်ပါသလား။

ကလေးများအား အိမ်တွင်သာ စာသင်ကြားပေးသော SNAP၊ TANF သို့မဟုတ် ဝင်ငွေအခြေပြု Medicaid ရရှိထားသည့် မိသားစုများ သို့မဟုတ် မွေးစားကလေး၊ ရွှေ့ပြောင်းအခြေချသူ သို့မဟုတ် အိမ်ရာမဲ့ကလေးများသည် ဤအကျိုးခံစားခွင့်ရရှိရန် သတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီပါသည်။

စိတ်ပါဝင်စားသော မိသားစုများအနေဖြင့် [ဤလျှောက်လွှာ](#)ကို ပြည့်စုံအောင် ဖြည့်စွက်သင့်သည်။ ပြီးလျှင် ၎င်းတို့အား မိသားစုနှင့် လူမှုရေးရာဝန်ဆောင်မှုများ စီမံခန့်ခွဲရေးဌာန (FSSA) က ထုတ်ပေးထားသော တရားဝင် အမှုကိစ္စနံပါတ်ကို တင်ပြခိုင်းပါမည် သို့မဟုတ် ၎င်းတို့၏ ပြတ်သားတိကျသော အခြေအနေကို သတ်မှတ်ခိုင်းပါမည် (မွေးစားကလေး၊ ရွှေ့ပြောင်းအခြေချသူ၊ အိမ်ရာမဲ့)။ ထို့နောက် သတ်မှတ်ချက်များနှင့် ကိုက်ညီမှုရှိ၊ မရှိ ဆုံးဖြတ်ရန်အတွက် လျှောက်လွှာကို သုံးသပ်ပါမည်။ ကလေးအား အိမ်တွင်စာသင်ကြားပေးသော အိမ်ထောင်စုများသည် အိမ်ထောင်စုဝင်ငွေနှုန်းလမ်းအားဖြင့် SUN Bucks အတွက် သတ်မှတ်ချက်မပြည့်မီနိုင်ပါ။

**SUN Bucks အွန်လိုင်းလျှောက်လွှာကို မည်သူတို့ ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်ပါသနည်း။**

အောက်ဖော်ပြပါ အိမ်ထောင်စုများသည် [SUN Bucks အွန်လိုင်းလျှောက်လွှာ](#)ကို ဖြည့်စွက်ရန် လိုအပ်ပါသည်-

- ကျောင်းသားများအား အစားအစာအားလုံး အခမဲ့ ပေးထားသော အသိုင်းအဝိုင်းအခြေပြု ပံ့ပိုးမှု (CEP) ဆောင်ရွက်ပေးနေသော ကျောင်းများတွင် တက်ရောက်နေသော ကလေးများရှိပြီး SUN Bucks တွင် အလိုအလျောက် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီကြောင်း အသိပေးချက်မရရှိသေးသည့် အိမ်ထောင်စုများ။
- NSLP ဆောင်ရွက်နေသော ကျောင်းများတွင် တက်ရောက်နေပြီး ကျောင်းဖွင့်ချိန်ကာလအတွင်း အခမဲ့ သို့မဟုတ် နှုန်းထားလျှော့ အစားအသောက်များအတွက် အတည်ပြုချက်မရရှိခဲ့သော ကလေးများရှိသည့် အိမ်ထောင်စုများ။
- NSLP ဆောင်ရွက်နေသော ကျောင်းတွင် တက်ရောက်ခြင်းမရှိဘဲ SNAP၊ TANF နှင့် သတ်မှတ်ထားသော အဆင့်ရှိ ဝင်ငွေအခြေပြု Medicaid ကို ရယူထားသော ကလေးငယ်များရှိသည့် အိမ်ထောင်စုများ သို့မဟုတ် မွေးစားကလေး၊ ရွှေ့ပြောင်းအခြေချသူများ သို့မဟုတ် အိမ်ရာမဲ့များ။

**ကျွန်ုပ်အတွက် ငွေမည်မျှရရှိမည်နည်း။**

SUN Bucks သည် သတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီသော ကလေးတစ်ဦးလျှင် \$120 ကို တစ်ခါတည်း ထုတ်ပေးပါသည်။ ဤပမာဏသည် တစ်နှစ်လုံးအတွက် စားသောက်ကုန်များ ဝယ်ယူရာတွင် အထောက်အကူပြုရန် ရည်ရွယ်ပါသည်။

**ကျွန်ုပ်၏ကတ်(များ)ကို တစ်နှစ်ပြီးတစ်နှစ် ဆက်လက်သိမ်းဆည်းရန် လိုအပ်ပါသလား။**

မလိုအပ်ပါ။ ထောက်ပံ့ငွေအား အသုံးပြုပြီးနောက် အိမ်ထောင်စုများအနေဖြင့် သူတို့၏ SUN Bucks ကတ်(များ)ကို စွန့်ပစ်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီသော ကလေးများအတွက် ကတ်အသစ်များကို နှစ်စဉ် ထုတ်ပေးပါမည်။

**သတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီမှု**

**ကျွန်ုပ်အနေဖြင့် တိုက်ရိုက်အတည်ပြုချက် မည်သို့ရရှိလာမည်နည်း။**

တိုက်ရိုက်အတည်ပြုချက်ပေးခြင်းသည် SNAP၊ TANF၊ ဝင်ငွေအခြေပြု Medicaid အချို့ကို ရယူထားသော ကလေးများရှိသည့် အိမ်ထောင်စုများ သို့မဟုတ် ပြည်နယ်၏ အအုပ်ထိန်းခံ ကလေးငယ်များ (မွေးစားစောင့်ရှောက်ခံကလေးများ) ကို သတ်မှတ်ပေးသည့် ပြည်နယ်အစိုးရစနစ်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ NSLP ကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ကျောင်းများသည် ကလေးများကို အခမဲ့နှင့် နှုန်းထားလျှော့ အစားအသောက်များအတွက် အလိုအလျောက် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီစေရန် ဤစနစ်ကို အသုံးပြုသည်။ ထို့အပြင် ကျောင်း သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဆက်ဆံရေးရုံးများ၏ အကူအညီဖြင့် အိမ်ရာမဲ့ သို့မဟုတ် ရွှေ့ပြောင်းအခြေချသူဆိုင်ရာ အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုချက်များနှင့်ကိုက်ညီသည့် ကလေးများသည်လည်း NSLP ဆောင်ရွက်နေသော ကျောင်းများတွင် အခမဲ့ အစားအသောက်များအတွက် တိုက်ရိုက်အတည်ပြုချက်ရရှိနိုင်သည်။

အကယ်၍ သင်၏ အိမ်ထောင်စုတွင် အိမ်၌စာသင်ကြားနေသော သို့မဟုတ် အွန်လိုင်းမှစာသင်ကြားနေသော ကလေးများအပါအဝင် NSLP ဆောင်ရွက်နေသော ကျောင်းတွင် မတက်ရောက်သော ကလေးများရှိပါက တိုက်ရိုက်အတည်ပြုချက်ရရှိမှုမှာ SUN Bucks အတွက်

သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီနိုင်ပါသည်။ ကျေးဇူးပြု၍ FSSA တရားဝင် အမှုကိစ္စနံပါတ် သို့မဟုတ် အတည်ပြုစစ်ဆေးပြီးဖြစ်သော မွေးစားကလေး၊ အိမ်ရာမဲ့ သို့မဟုတ် ရွှေ့ပြောင်းအခြေချသူ သတ်မှတ်ချက်နှင့်အတူ [SUN Bucks အွန်လိုင်းလျှောက်လွှာ](#) တစ်စောင် တင်သွင်းပါ။

**ကျွန်ုပ်တို့တွင် မွေးစားကလေးဟု ယူဆထားသော ကလေးတစ်ယောက်ကို အုပ်ထိန်းခွင့် ရှိပါသည်။ သူတို့သည် SUN Bucks အတွက် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသလား။**

Indiana ပြည်နယ်၏ အအုပ်ထိန်းခံဖြစ်သည့် မွေးစားကလေးများသာ SUN Bucks အတွက် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသည်။ အလွတ်သဘော သို့မဟုတ် တရားဝင် အုပ်ထိန်းမှု သဘောတူညီချက်များသည် USDA ၏ အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုချက်အောက်တွင် မွေးစားကလေးအဖြစ် သတ်မှတ်ချက်နှင့် မကိုက်ညီပါ။ မွေးစားကလေးဆိုသည်မှာ “တရားရုံး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်ရေးအေဂျင်စီက တရားဝင်နေရာချထားသည့် ကလေး” ဟူ၍ USDA က အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုထားပါသည်။ ပြည်နယ်ကလေးသူငယ်စောင့်ရှောက်ရေးအေဂျင်စီက နေရာချထားသည်ဖြစ်စေ၊ တရားရုံးတစ်ခုက နေရာချထားသည်ဖြစ်စေ ကလေးတစ်ဦးအား အခမဲ့ အစားအသောက်များ စားသုံးခွင့်အတွက် တိတိကျကျ သတ်မှတ်ချက်နှင့်ကိုက်ညီကြောင်း စဉ်းစားနိုင်ရန် ပြည်နယ်တွင် ကလေးအား ဥပဒေနှင့်အညီ အုပ်ထိန်းခွင့်ရှိရမည်။ ဤအဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆိုချက်သည် အလွတ်သဘော သဘောတူညီချက်များ သို့မဟုတ် ပြည်နယ် သို့မဟုတ် တရားရုံးအခြေပြုစနစ်များပြင်ပ၌ ရှိနေနိုင်သည့် အမြဲတမ်းအုပ်ထိန်းမှုနေရာချထားခြင်းများနှင့် သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိပါ။ 7 CFR 245.2.

**ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် နွေရာသီ အစားအသောက် ဝန်ဆောင်မှု ပရိုဂရမ် (SFSP) ဖြင့် အစားအစာများ ထောက်ပံ့နေသော ပရိုဂရမ်တွင် ပါဝင်နေပါက ကျွန်ုပ်တို့သည် SUN Bucks တွင် သတ်မှတ်ချက် ကိုက်ညီမှုရှိပါသေးသလား။**

ကိုက်ညီမှုရှိပါသေးသည်။ SUN Bucks သည် နွေရာသီ ကျောင်းပိတ်ချိန်တွင် စားသောက်ကုန်များဝယ်ယူရန်အတွက် ငွေကြေးလောက်ငှစေရန် ထပ်ဆောင်းအကျိုးခံစားခွင့် ဖြစ်သည်။ သင်၏ကလေးသည် အခြား ပရိုဂရမ်များမှတစ်ဆင့် နွေရာသီအတွက် အခမဲ့ အစားအစာများ ရရှိနေလျှင်ပင် ၎င်းကိုအသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ သင်နှင့် အနီးဆုံးဖြစ်သော အခမဲ့ အစားအစာ ဝန်ဆောင်မှု တည်နေရာများကို ရှာဖွေရန် 1-866-3-HUNGRY သို့မဟုတ် 1-877-8-HAMBRE သို့ ခေါ်ဆိုနိုင်ပါသည်။ (သို့မဟုတ် “summer meals” သော့ချက်စကားလုံးဖြင့် 914-342-7744 သို့ စာတိုပေးပို့နိုင်ပါသည်။)

**SUN Bucks လက်ခံရရှိခြင်းအတွက် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေး အခြေအနေဆိုင်ရာ ကန့်သတ်ချက်များ ရှိပါသလား။**

နိုင်ငံသားဖြစ်မှု သို့မဟုတ် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးအခြေအနေ မည်သို့ပင်ရှိစေကာမူ SUN Bucks ရရှိနိုင်ပြီး သင်၏ လက်ရှိ လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးအခြေအနေကို ထိခိုက်စေမည်မဟုတ်ပါ။

**အကျိုးခံစားခွင့်ဆိုင်ရာ မေးခွန်းများ**

**မည်သည့်ရက်တွင် နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်လွှာတင်ရမည်နည်း။**

2024 ခုနှစ်၊ နွေရာသီအတွက် လျှောက်လွှာများကို ဩဂုတ်လ 16 ရက်၊ သောကြာနေ့ နောက်ဆုံးထား၍ လက်ခံရရှိရမည်။

**မည်သည့်ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် SUN Bucks အတွက် လျှောက်ထားရမည်နည်း။**

SUN Bucks အွန်လိုင်းလျှောက်လွှာကို [ဤနေရာတွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။](#)

**လျှောက်လွှာများကို အခြားဘာသာစကားဖြင့် ရရှိနိုင်ပါသလား။**

အသုံးပြုသူများသည် ဝက်ဘ်ဆိုက်အတွက် Google ဘာသာပြန်စနစ်ကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ [ဤညွှန်ကြားချက်များ](#) အတိုင်း လုပ်ဆောင်ပေးပါ။

**လျှောက်လွှာ စာရွက်ကို အသုံးပြု၍ လျှောက်ထားနိုင်ပါသလား။**

ရပါသည်။ IDOE သည် လျှောက်လွှာစာရွက်နှင့်ပတ်သက်သည့် နောက်ထပ် အချက်အလက်များကို မကြာမီ ထုတ်ပြန်ပေးပါမည်။ 2024 ခုနှစ် အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီရန် ဩဂုတ်လ 17 ရက်၊ သောကြာနေ့နောက်ဆုံးထား၍ လျှောက်လွှာစာရွက်များကို စာတိုက်တံဆိပ် ရိုက်နှိပ်ထားရမည်။

**ကျွန်ုပ်၏ အကျိုးခံစားခွင့်ကတ်ကို ဘယ်သောအခါမျှ လက်ခံမရရှိခဲ့ပါ။ ၎င်းကို မည်သို့ ရရှိနိုင်သနည်း။**

[ဤပုံစံဖောင်](#)တွင် အကူအညီတောင်းဆိုချက်ကို တင်သွင်းပေးပို့ပါ။ SUN Bucks အထူးကျွမ်းကျင်သူတစ်ဦးက မကြာမီ အကြောင်းပြန်ပေးပါမည်။

**ကတ်ကို လိပ်စာအမှားသို့ ပေးပို့ထားသည်။ ကျွန်ုပ်၏ လိပ်စာကို မည်သို့ ပြင်ဆင်နိုင်သနည်း။**

[ဤပုံစံဖောင်](#)တွင် အကူအညီတောင်းဆိုချက်ကို တင်သွင်းပေးပို့ပါ။ SUN Bucks အထူးကျွမ်းကျင်သူတစ်ဦးက မကြာမီ အကြောင်းပြန်ပေးပါမည်။

**မည်သည့်နေရာတွင် SUN Bucks ကို အသုံးပြုနိုင်သနည်း။**

EBT အကျိုးခံစားခွင့်များကို လက်ခံသည့် နေရာတိုင်းတွင် SUN Bucks ကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ အကျိုးခံစားခွင့်များကို အစားအစာ ဝယ်ယူရာတွင်သာ အသုံးပြုနိုင်သည်။ စတိုးဆိုင်များသည် အစားအစာ အကျိုးခံစားခွင့်ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ရာမှ ငွေအကြွေအမ်းပေးခြင်း သို့မဟုတ် ငွေသားပြန်ပေးခြင်းတို့ ပြုလုပ်၍ မရနိုင်ပါ။ အစားအစာ ဝယ်ယူမှုများ၏ ပမာဏ အတိအကျကိုသာ အစားအစာ အကျိုးခံစားခွင့် အကောင်အထည် ဖြတ်တောက်နှုတ်ယူနိုင်ပါသည်။ SNAP အကောင်အထည်ဆိုင် ငွေပြန်အမ်းမှုများ ပြုလုပ်ထားပါက ပြန်အမ်းငွေပမာဏသည် အကြွေအဖြစ် EBT ကတ်ထဲသို့ ရောက်သွားပါမည်။ ဖက်ဒရယ် ဥပဒေအရ ငွေပြန်အမ်းမှုများအတွက် ငွေသားပေးဆောင်၍ မရနိုင်ပါ။ အရောင်းအဝယ် တစ်ခုလျှင် အနည်းဆုံး ဒေါ်လာ ပမာဏ သို့မဟုတ် အရောင်းအဝယ် အရေအတွက်နှင့်ပတ်သက်ပြီး အများဆုံး ကန့်သတ်ချက် မရှိပါ။

**မည်သည့်အချိန်တွင် SUN Bucks သက်တမ်းကုန်ဆုံးသနည်း။**

အသုံးမပြုရသေးသော အကျိုးခံစားခွင့်များသည် ကတ်ထုတ်ပေးပြီးနောက် 122 ရက်အကြာတွင် သက်တမ်းကုန်ဆုံးသည်။ အဆိုပါ အချိန်ကာလအတွင်း အကျိုးခံစားခွင့်ကို အသုံးပြုပါ။ သက်တမ်းကုန်ဆုံးသွားပြီးသည်နှင့် အကျိုးခံစားခွင့်ကို ပြန်လည်ထည့်သွင်း၍ မရနိုင်ပါ။

**ငွေပေးချေမှု အချိန်ဇယားဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။**

SUN Bucks အကျိုးခံစားခွင့်များကို တစ်နေ့လုံးအတွက် တစ်ကြိမ်တည်းဖြင့် ငွေအပြည့် ပေးပို့ပါသည်။ အလိုအလျောက် စာရင်းသွင်းထားသော အိမ်ထောင်စုများသည် ဇွန်လ အစောပိုင်းတွင် ၎င်းတို့၏ကတ်ကို လက်ခံရရှိပါမည်။ ယင်းနောက်ပိုင်းမှ လျှောက်ထားသူများသည် အတည်ပြုပြီးနောက် လေးပတ်မှ ခြောက်ပတ်ခန့်အကြာတွင် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသော ကလေးအတွက် \$120 နှုန်းဖြင့် ငွေအပြည့်ထည့်သွင်းထားသော ၎င်းတို့၏ကတ်ကို လက်ခံရရှိပါမည်။

**ကျွန်ုပ်၏ ကတ်ကို မည်သည့်အချိန်တွင် လက်ခံရရှိမည်နည်း။**

အလိုအလျောက် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီကြောင်း အသိပေးစာရရှိထားသည့် အိမ်ထောင်စုများနှင့် မေလ 1 ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ နောက်ဆုံးထားပြီး လျှောက်ထားသူများသည် ၎င်းတို့၏ကတ်ကို ဇွန်လ အစောပိုင်းတွင် လက်ခံရရှိပါမည်။ မေလ 1 ရက်၊ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့နှင့် ဩဂုတ်လ 16 ရက်၊ သောကြာနေ့ကြား လျှောက်ထားသူများကို ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ၎င်းတို့သည် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသော ကလေးတစ်ဦးလျှင် \$120 နှုန်းဖြင့် ငွေအပြည့်ထည့်သွင်းထားသော ၎င်းတို့၏ကတ်ကို အတည်ပြုပြီးနောက် တတ်နိုင်သမျှ အမြန်ဆုံး ရရှိပါမည်။

**ကျွန်ုပ်တို့သည် ကလေးအားလုံးအတွက် ကတ်တစ်ကတ်တည်းကို လက်ခံရရှိပါမည်လား သို့မဟုတ် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသော ကလေးတစ်ဦးစီအတွက် သီးခြားကတ်များကို လက်ခံရရှိပါမည်လား။**

အိမ်ထောင်စုများသည် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသော ကလေးတစ်ဦးလျှင် ကတ်တစ်ကတ်ကို လက်ခံရရှိပါမည်။ ကတ်တစ်ကတ်စီတွင် \$120 အကျိုးခံစားခွင့် အပြည့်ဖြင့် ကြိုတင်ထည့်သွင်းပေးထားပါမည်။

**ပံ့ပိုးကူညီမှု**

**ကျွန်ုပ်တို့၏အိမ်ထောင်စုသည် အလိုအလျောက် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့အား အသိပေးထားသော်လည်း SUN Bucks ကို မလိုချင်ပါက ဤပရိုဂရမ်တွင် ပါဝင်ခြင်းမပြုရန် မည်သို့လုပ်ဆောင်ရမည်နည်း။**

[အွန်လိုင်းအကူအညီဖောင်](#)တွင် သင့်အချက်အလက်များကို တင်ပြပါ။

**ကျွန်ုပ်တို့သည် SUN Bucks အကျိုးခံစားခွင့်များကို ငြင်းပယ်ထားသော်လည်း ၎င်းတို့ကို အမှန်တကယ် လိုအပ်သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ဆုံးဖြတ်ချက်ချခဲ့သည်။ ပြန်လည်လက်ခံရန် ရွေးချယ်နိုင်ပါသလား။**

[အွန်လိုင်းအကူအညီဖောင်](#)တွင် သင့်အချက်အလက်များကို တင်ပြပါ။

**အကူအညီလိုအပ်ပါက မည်သည့်နေရာသို့ သွားရမည်နည်း။**

Indiana SUN Bucks တွင် [အွန်လိုင်းအကူအညီဖောင်](#) ရှိသည့်အပြင် ဖောက်သည်ဝန်ဆောင်မှုဖုန်းလိုင်း၊ 317-234-4528 လည်း ရှိပါသည်။

**မည်သည့်အချိန်တွင် ကျောင်းကို ဆက်သွယ်သင့်သနည်း၊ မည်သည့်အချိန်တွင် အကူအညီဖောင်ကို အသုံးပြုသင့်သနည်း။**

သင်၏ ကျောင်းသားသည် NSLP ဆောင်ရွက်နေသော ကျောင်းတွင် တက်ရောက်ပါက သင့်ကျောင်းသား၏ အလိုအလျောက် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီမှုနှင့်ပတ်သက်သည့် မေးခွန်းများကို ၎င်းတို့ထံသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။ သင့်တွင် အခြား မေးစရာများရှိပါက [အွန်လိုင်းအကူအညီဖောင်](#)ကို အသုံးပြုပေးပါ။

**ကျွန်ုပ်တို့အား အတည်ပြုထားကြောင်း အသိပေးစာရရှိသော်လည်း ကတ်မရရှိခဲ့ပါက မည်သူ့အား ဆက်သွယ်ရမည်နည်း။**

[အွန်လိုင်းအကူအညီဖောင်](#)တွင် တောင်းဆိုချက်တင်သွင်းပါ။ ဖောက်သည်ဝန်ဆောင်မှုကိုယ်စားလှယ်က သင့်အား မကြာမီ ဆက်သွယ်ပါမည်။

**ဈေးကွက်ရှာဖွေရေးနှင့် ဆက်သွယ်အသိပေးခြင်းဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်**

**ကျွန်ုပ်တို့သည် လူမှုအသိုင်းအဝိုင်း အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုကို ကိုယ်စားပြုနေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ မည်သို့ ကူညီနိုင်သနည်း။**

SUN Bucks အကြောင်း လူများပိုမိုသိရှိအောင် သတင်းစကားပြန်ဝေပေးပါ။ အသိုင်းအဝိုင်း ကမ်းလင့်ထောက်ကူမှု ကိရိယာအစုစုကို [ဤနေရာ](#)တွင် ကြည့်ရှုပါ။

**မှီငြမ်းစရာများနှင့် လင့်ခ်များ**

SUN Bucks ဝက်ဘ်စာမျက်နှာ- <https://in.gov/doi/nutrition/indiana-sun-bucks-summer-ebt>

SUN Bucks လျှောက်လွှာလင့်ခ်- <https://indianasunbucks.com/>

SUN Bucks အကူအညီဖော်- <https://idoe.atlassian.net/servicedesk/customer/portal/11>

မိသားစုများအတွက် USDA အချက်အလက်များ- <https://www.fns.usda.gov/sebt/household>